



# DORPSRAAD

## Berkel-Enschot

### NOTULEN WERKOVERLEG

20 maart 2025 19.30 uur Schalm Parlatorium

#### 1. **Opening en mededelingen (Roland)**

Tineke is afwezig.

Voorstelrondje kandidaat Dorpsraadsleden Paul de Backer en Tony Weggemans.

De notulen van 20 februari worden goedgekeurd na aanpassing.

Binnengekomen stukken/mededelingen:

- Uitnodiging inloopbijeenkomst Oostflank 8 april 2025 HAS studenten.
- Uitnodiging Netwerkbijeenkomst ContourdeTwern 18 maart 2025. Kunnen wij de uitnodiging eerder ontvangen en/of is de datum al eerder bekend?
- Uitnodiging CDA Krokettenberaad over leefbare wijken; volgend jaar volgen verkiezingen. Willen we een netwerkbijeenkomst organiseren bijvoorbeeld met Udenhout? Wat willen we politieke partijen aanbieden over dorpen? Volgende keer op de agenda.
- Lezing voor Maatschappijkring over Wonen op 18 september 2025 door Kees/Tineke.
- MFR: er volgt een herijking van behoefte van diverse partijen. Er worden een achttal bestaande organisaties en een aantal nieuwe organisaties benaderd.
- Pandgang 7 april t/m 9 mei dicht vanwege herbestrating.
- Locatie nieuwe brandweerkazerne: DR is niet tijdig geïnformeerd over nieuwe locatie. Initiatief komt van brandweer. We hebben een reactie ontvangen van verontruste inwoner over voorkeurslocatie.
- Uitnodiging bijeenkomst Tilburgs Sportakkoord 26 maart.
- Er is een mail verstuurd aan wethouder over m2 horeca uitbreiding in het winkelcentrum. Dit past ook in het plaatje van de Dorpsagenda.

#### 2. **Vervolg vacatures**

Informatie van sollicitatiecommissie.

#### 3. **Dorpsagenda (Ben, Kees, Tineke)**

Versie Dorpsagenda van 10 maart moet nog door gebiedsmanager worden bevestigd.

Beheer wordt gedaan door DR.

Volgende keer wordt een Plan van Aanpak cultuur gepresenteerd door Ben.

Tekst onder Dorpsagenda op website van de gemeente is tekstueel aangepast.

#### 4. **Gebiedsontwikkeling Oostflank (Tineke en Kees)**

- Voortgang woningbouwprojecten en communicatie: er is een voorstel voor structureel overleg met gemeente. Planning loopt.
- Inrichten plantteams vanuit de DR voor Nieuwe Warande en De Akkers: uitvraag naar belangstellenden voor planteam Nieuwe Warande is reeds verzonden. Direct betrokkenen om Akkers worden geïnformeerd. Locatie nieuwe school in De Akkers wordt meegenomen. Vormgeving plantteams is dus lopend. Dit loopt zoals beschreven in omgevingswet.  
We hebben gevraagd om een bovenliggend proces. Er zijn vraagstukken die boven de projecten liggen. Er komt een maandelijks structureel overleg.
- Uitstel gebiedsvisie: deze visie gaat voor dorpen van 2026 naar 2028. Er is in Tilburg meer tijd en geld nodig voor noord en west. Dit heeft impact op voorzieningen van ons dorp. We hebben aangegeven dat wij ons zorgen maken. Voor projecten is ambtelijke ondersteuning nodig. Er volgt een gesprek met gemeente.
- Er komt een overleg over resultaten woonwensenonderzoek.

5. **WRDR-overleg (Roland, Ben, Marius en René)**  
Verslag 27 februari. Voorzitter WRDR-overleg wordt René.
6. **Werkgroep Communicatie (Jan, Kees en Wilma)**
  - Nieuwsbrief: artikel over Voorhof.
  - Jaarverslag 2024: meeste stukjes zijn binnen.
7. **Werkgroep Verrijk je Dorp / Financiën (Sjef)**
  - Aanvraag van Stichting Jeugdwerk voor uitstapje KinderVakantieWerk: DR gaat akkoord met de aanvraag. Deze is goed onderbouwd. We willen deze initiatieven steunen, maar tevens signaal afgeven bij gemeente dat meer geld nodig is voor deze initiatieven.
  - DR aanwezig geweest bij bijeenkomst Werksessie Sociaal Domein van onderzoeksbureau Berenschot met als onderwerp Effectiviteit en efficiëntie van lopende activiteiten. Gemeente geeft veel geld aan subsidies waaronder aan enkele grote spelers.
8. **Werkgroep Zorg en Welzijn (Wilma en Tineke)**
  - Inspiratiesessie Woonzorgconcepten 17 maart 2025: dorp is niet genoemd in lokale paragraaf. Uitvoeringsagenda van woonzorgvisie komt te laat voor de woningbouwprojecten.
  - Loket BE is verhuisd binnen de Schalm van Parlatorium naar Kerkzaal.
9. **Werkgroep Jeugd (Marius en Ben)**
  - Status jeugdhonk: er is behoefte aan ruimte voor activiteiten van jeugd. Er zijn zorgen. Destijds is een motie ingediend. Er is ook overleg met wethouders. Wat hebben we bereikt? Er is een voorkeur voor jeugdhonk op een centrale plaats in het dorp. Wij vinden dat er te weinig aandacht en prioriteit is voor dit probleem. Burgemeester vond het bij bezoek aan ons dorp verrassend dat jongeren naar Oisterwijk gaan voor activiteiten.
  - Pumtrack: betrokken ouders hebben afgelopen week een gesprek gehad met gemeente beleidsmedewerkers. Zij hebben uitgelegd dat meerdere locaties bestudeerd zijn en dat locatie bij Ceciliaschool als beste en eerste optie gekozen is. Nu moeten ouders nog een motivatiebrief schrijven vanuit bewoners Berkel-Enschot en tevens is Dorpsraad gevraagd om een motivatie te schrijven voor de gemeenteraad. Verder gaan de ouders op zoek naar crowdfunding en wordt ook alles uitgewerkt bij gemeente om uiteindelijk in mei 2025 op te nemen in begroting. De vraag is nog wel over hoeveel kinderen we spreken in Berkel-Enschot onder 18 jaar?
10. **Werkgroep Cultuur en Evenementen (Anja, Sjef en Ben)**
  - Ontwikkelingen cultuurcoach: contract wordt beëindigd. Men wil naar één cultuurcoach voor drie dorpen. Coach van Biezenmortel heeft vast contract. Hoe kunnen we optimaal gebruik maken van beperkte capaciteit?
  - Status festival Samen September: vraagtekens over financiële situatie. Er zijn gesprekken gevoerd met horeca en wethouder. Binnenkort volgt overleg met regiegroep. Mogelijk gaan ze doorschuiven naar volgend jaar om op tijd meer subsidie aan te vragen. Of inzet voor een kleiner festival en meer richting kunst en cultuur. Inschrijving kleine evenement is gehonoreerd.
  - AI Evenement: dit wordt georganiseerd in Schalm op zondag 4 mei met enkele partijen waaronder de bibliotheek.
  - Uitnodiging ontvangen van Cultuurhuis De Kwekerij Udenhout.
  - Onderzoek naar "bruisend dorpshart" door BRO: verder onderzoek is nodig zodat we jongeren kunnen betrekken. We gaan scenario's onderzoeken en verder onderzoek wordt uitgevoerd door gemeente.
11. **Werkgroep Veiligheid en Sport (René, Ben)**
  - Sportpark De Rauwbraken: volgende bijeenkomst 10 april
    - Besluit over toegangsbord en bord huisregels: 2<sup>e</sup> concept gereed.
    - Behandeling concept document visie, missie en doelstellingen: concept verspreid naar deelnemers. Er komt een sport BSO.

- Zwembad De Rauwbraken: er is enig onderhoud gepleegd.
- Veiligheidsdag is geannuleerd. Alternatief wordt ingevuld door folderinformatie.

**12. Werkgroep ICT (René en Wilma)**

Voor nieuwe kandidaten wordt een mailadres aangemaakt en toegang tot SP.

**13. Ondernemers (Ben)**

- Winkelcentrum: landelijk onderzoek geeft Tilburg 6,4. Dorpen zijn er goed uitgekomen. Berkel-Enschot ontvangt 7,4.
- Bedrijvenpark Enschoot (Zwartrijt): binnenkort volgt kennismaking.

**14. Actiepuntenlijst (Anton)**

Aangepast.

**15. Activiteitenkalender (Anja)**

Aangepast.

**16. Rondvraag**

- Afscheid Roland. Roland maakt nog een lijstje met contacten.
- Benoeming René als vice-voorzitter. DR-leden zijn akkoord.
- Facebook pagina heeft 1000 volgers.

**17. Sluiting**